
OSNOVNA ŠKOLA  FRAN FRANKOVIĆ 

Rijeka, Ivana Žorža 17a 

KLASA: 007-04/23-03/8  

URBROJ: 2170-1-56-23-2         

 

ZAPISNIK SA SJEDNICE UČITELJSKOG VIJEĆA  

održane dana 11. srpnja 2023.g. u 10:00h u glavnom hodniku škole 

 
Sjednici je prisustvovala većina učitelja i stručnih suradnika (popis prisutnih nalazi se u prilogu) 

što čini natpolovičnu većinu stoga se mogu donositi pravovaljane odluke i zaključci. Sjednicu 

otvara i vodi ravnatelj Vedran Kosovac.  

 

Ravnatelj čita dnevni red koji je jednoglasno podržan, suzdržanih i protiv nema. 

Dnevni red: 

1. Verifikacija zapisnika sa prethodne sjednice Učiteljskog vijeća, 

2. Podjela Odluka o korištenju godišnjeg odmora u 2023.g., 

3. Podjela prijedloga Rješenja o tjednim/godišnjim zaduženjima i 

4. Razno. 

 

Ad. 1. Verifikacija Zapisnika sa prethodne sjednice Učiteljskog vijeća  

Jednoglasno se verificira Zapisnik sa sjednice Učiteljskog vijeća održane dana 06.07.2023.g.  

Nitko od prisutnih nije protiv niti suzdržan. 

 

Ad. 2. Ravnatelj škole upoznao je  Učiteljsko vijeće s uspješnim okončanjem produžne nastave.  

Ad 3. Članovima/članicama Učiteljskog vijeća uručena su rješenja o korištenju godišnjeg 

odmora uz kraća pojašnjenja i data djelatnicima na potpis. Pritužbi nije bilo. 

Djelatnicima su uručeni prijedlozi zaduženja za 2023./2024. godinu uz napomenu da, ukoliko 

bude promjena vezanih uz izvannastavne aktivnosti, da se o tome očituje putem Teamsa.  

Ravnatelj je izvijestio djelatnike o odluci Grada Rijeke o odobravanju dodatna dva razreda 

produženog boravka (ukupno 5 odjeljenja PB), uz napomenu da je službena odluka Grada došla 

prilično kasno te da je sukladno tome informacija o upisima objavljena na web stranici škole 

(natječaj, potrebni obrasci). 

Ravnatelj je izvijestio djelatnike o objavljivanju javnog poziva za nadogradnju škole i istaknuo 

da su u tu svrhu od strane osnivača predviđena sredstva za izradu projektne dokumentacije. 

Napomenuo je da se radi na izradi dokumentacije te da je jedna od stavki koja je upitna – broj 

prostorija i kvadratura istih te da bi iste trebalo revidirati. Djelatnici škole daju podršku izradi 

dokumentacije u skladu sa najnovijim standardima i uzimanju u obzir budućeg razvoja ovog 

dijela grada te potencijalno većeg broja učenika i podizanju standarda obrazovanja te buduće 

CN. 

Jurjević Josip. prof., javno se zahvalio Dariji Baranašić na trudu i pomoći tijekom školske 

godine te Jasni Šalov, spremačici, na izuzetnoj susretljivosti.  

 

Uz završni pozdrav ravnatelja, sjednica je završila u 11:00 sati.           

            

            Ravnatelj:                                            Zapisničar: 

 

__________________________                 __________________________ 

       Vedran Kosovac, prof.                                                     Irena Drnić, mag. prim. educ. 

 

 


